



أم القيوين للإستثمارات العامة
UMM AL QAIWAIN GENERAL INVESTMENTS
التاريخ: 2024/11/02

Executive Management Report for the first nine months period ended 30 Sept. 2024

تقرير الإدارة التنفيذية حول نتائج الأعمال لفترة التسعة أشهر الأولى

المنتهية في 30 سبتمبر 2024

The company achieved a net profit of AED 22,221,374 for the first nine months ended 30 September 2024 (after tax) compared to a net profit of AED 34,942,852 during the comparative period of 2023, and the decrease in net profit of AED (12,721,478) by (36%) is mainly due to the significant decrease in unrealized profits resulting from the revaluation of "financial investments at fair value through profit and loss", but on the other hand, "financial investments at fair value through comprehensive income" recorded a huge jump from AED 176,740. In the comparison period to reach AED 50,814,391 for the current period, which showed its impact on the increase in shareholders' equity from AED 610 million at the beginning of this year to reach AED 656 million at the end of the current period, the Board of Directors stressed the importance of maintaining the growth pattern of profits and the important role played by its executive management by maintaining the growth of the company's business and investments. To ensure the achievement of the desired expectations of its shareholders through deliberate strategies to achieve profits from its investment operations, the business results can be summarized as follows:

حققت الشركة أرباحاً صافية بلغت 22,221,374 درهم للأشهر التسعة الأولى المنتهية في 30 سبتمبر 2024 (بعد خصم الضرائب) مقابل صافي ربح قدره 34,942,852 درهم خلال فترة المقارنة من عام 2023، ويعود التراجع في صافي الربح (12,721,478) درهم بنسبة (36%) بالأساس إلى الانخفاض الكبير في الأرباح الغير محققة الناتجة عن إعادة تقييم "الاستثمارات المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح والخسائر" إلا أنه بالمقابل سجلت "الاستثمارات المالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل" قفزه ضخمة من 176,740 درهم في فترة المقارنة لتصل إلى 50,814,391 درهم للفترة الحالية، الأمر الذي ظهر أثره في ارتفاع حقوق المساهمين من 610 مليون درهم في بداية العام الجاري لتصل إلى 656 مليون درهم في نهاية الفترة الحالية وأكد مجلس الإدارة على أهمية الحفاظ على نمط نمو الأرباح والدور المهم الذي تقوم به إدارتها التنفيذية من خلال الحفاظ على نمو أعمال الشركة واستثماراتها، لضمان تحقيق التوقعات المنشودة لمساهميها وذلك من خلال الإستراتيجيات المدروسة لتحقيق الأرباح من عملياتها الاستثمارية ويمكن تلخيص نتائج الأعمال على النحو التالي:

Particulars	فترة الأشهر التسعة الأولى المنتهية في 30 سبتمبر		البيان
	2023 First Nine Months ended 30 Sept. 2023 (AED)	2024 First Nine Months ended 30 Sept. 2024 (AED)	
Investments Net Realized Profits	24,185,985	27,195,982	أرباح الاستثمارات المحققة
Profit (loss) from Revaluation of Investments	16,317,775	(131,090)	فرق إعادة تقييم الاستثمارات
Administrative expenses	(3,013,759)	(2,425,118)	المصاريف الإدارية
Finance Costs	(2,547,149)	(2,300,294)	تكلفة التمويل
Net Profit for the period before tax	34,942,852	22,339,480	صافي ربح الفترة قبل الضريبة
CT	(0.00)	(118,106)	ضريبة الشركات
Net Profit for the period after tax	34,942,852	22,221,374	صافي ربح الفترة بعد الضريبة

It should be noted that the company had a portfolio of investments in securities at fair value through profit or loss of AED 285,795,553 and portfolio of securities at fair value through comprehensive income amounted of AED 247,289,769, both generate dividend income.

تجدر الإشارة إلى أن الشركة تمتلك محفظة استثمارات في الأوراق المالية بالقيمة العادلة من خلال الأرباح أو الخسائر بمبلغ 285,795,553 درهم وكذلك محفظة أوراق مالية بالقيمة العادلة من خلال الدخل الشامل بمبلغ 247,289,769 درهم تدرا عن عوائد جيدة (توزيعات أرباح).

